
  
 
 
 
 
 

Interpellation till Bildningsnämndens ordförande Ann Lundström (KD) 
 
Läromedel 

 
I ert ”Tidöavtal” står det ”Satsning på läroböcker och andra läromedel, satsning görs för att 
sträva mot principen om en lärobok per elev och ämne”. 
 
När jag har varit i kontakt med både lärare och elever finns en längtan efter mer böcker i 
skolan. Avtalet mellan era partier, som är ytterst snarlikt i Trelleborg som på riksnivå ger ju 
vid handen att det ska vara framtidens melodi. 
 
Så mina frågor: 
 
-Vad har du gjort hittills för att det ska finnas utökade resurser för fler böcker ut till 
rektorerna i Trelleborg? 
-Arbetar du i budgetarbetet för att ”den strävan ni har” inte bara ska bli en ”strävan”, utan 
faktiskt bli verklighet? 
 
 
Trelleborg 20231214 
 
 
Patrik Holmberg (c) 
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